
FAU møte 24.02.25 
 
Skolefotografering:  

- Hør med Hjertefoto ang gratis skolekataolog. 
- Sjekk prisen på Foto Eksoressen - det er lagt inn i mappen for skolefotografering.  
- Mulighet for å kjøpe enkeltbilder. 
- Ønsker fotografering før høstferien. 

 
Avklarer fotograf på neste møte.   
 
Skjermbruk i spisepausen: 
Det er kommet en ny rapport fra et utvalg som har undersøkt bruk av skjerm i skolen og det vi 
snakket om var hva vi tenker om at det brukes skjerm i spisepausene på skolen. 
Noen kommentarer fra FAU. 

- Kanskje ikke hver spisepause 
- stoler på at lærerne tar gode valg ang bruk av skjerm.  
- Få en klarhet i hvordan de vurderer bruk av skjermtid i spisetid.  
- Oppmuntre til at barna snakker sammen, må øve på dette.  
- Normale spiseregler 
- Alternativer til skjerm, lydbok. 
- Skjermutvalget, hvordan skal skolen forholde seg til det, både på skole og SFO.  
- Når de ser på, hvordan bestemmes det av hva de ser på.  

Vi skal høre med skolen hvordan de har tenkt og forholde seg til den nye rapporten og ta det litt 
derfra.  
 
Sier ifra til skolen at vi ønsker at de sier noe om dette, mulig det blir tatt opp på SU møte 
20.mars.  
 
Veileder for digital hverdag:  
Arbeidsgruppen har begynt arbeidet med å gå gjennom spørreundersøkelsen. Det er møte i den 
gruppen 10.mars, og så skal vi da prøve å flette sammen en veileder som vi legger frem for 
resten av FAU. 
Det er også kommer ønsker om å dele noen av funnene fra undersøkelsen med foreldre før 
veilederen er klar.  
 
Økonomi: 
FAU har over 150 000 kr på kontoen. Det betyr at de senere årene har det kommet inn mer 
penger fra 17 mai og GPS enn det som er gått ut. FAU skal ikke tjene penger så vi må se på 
økonomivedtektene våre. Da 17 mai har vært veldig varierende de siste årene og vi nå skal ha 
arrangementet på egen skole i år så vil vi avvente med å lage en ny plan til etter 17.mai. 
 
FAU har vedtatt en engangssum til alle klassene på 1 500kr til å gjøre noe sosialt med klassen.  
Alle foreldrekontakter er oppfordret til å snakke med lærerne sine og høre om de har tanker om 
hva som kan være aktuelt å bruke slike penger til, kanskje man skal satse på å gjøre noe i 



skoletiden som er relatert til undervisningen. Det er et alternativ også å øke til  2000kr dersom 
det vil være behov.  
 
Det er lagd en enkel oppskrift på hvordan klasser kan søke på midler fra FAU til sosiale klasse 
arrangementer utenom denne engangssummen.  
 
Året 7.klasser har fått innvilget 100kr ekstra per elev til avslutning. Senere i vår vil vi vurdere å 
fast øke beløpet til 7.klasse avslutning.  
  

- Viten på hjul. Vitensenteret.  
- Bonger på GPS og 17.mai - For sent å gjøre det i år, neste år.  
- Engangsvedtak på en sum til alle klassene.  
- Alle hører med sine lærere ang hva som kan være aktuelt og gjøre for 1500 kroner med 

klassen, dagtid.  
 
Informasjon fra Zejna ang bruk av midler fra FAU konto: 
Jeg trenger vedtaket fra FAU hvis dere innvilger noe til klassene - trinnene.  
ASKO-kortet kan brukes på alle Norgesgruppebutikker. I tillegg har vi EuroPris-kortet, 
Ikea-kortet, ClasOhlson-kortet 
 
Det er også mulig å få tilsendt faktura 
Fakturaadresse er: 
Kristiansand kommune v/Vågsbygd skole FAU 
Fakturamottak 
Postboks 1044 
4682 Søgne 
Eller EHF: 0192.820852982 (format 3:0) 
 
Uansett hva blir brukt er det viktig at alle kvitteringene leveres til meg. Kvitteringene skal være 
signert på framsiden (skannes som vedlegg til faktura) 
  
Trafikksikkerhet:  
Undersøke om NullVisjon Agder kan komme på et møte med FAU for å bidra inn i hvilket arbeid 
vi kan gjøre når det gjelder holdningsskapende arbeid og trafikksikkerhet.  
Dobbelsjekk ang drop off sonen.  
Vi skal også innhente den dokumentasjonen som foreligger når det gjelder ROS analyser gjort 
ved bygging av Vågsbygd skole, Arie og Vågsbygd Torv. 
Samtale med Ellinor, rektor, 25.02- Kommunen er godt inne i arbeidet om trafikksikkerheten 
omkring Vågsbygd torv. Der er det helt i startfasen og det blir satt ned en arbeidsgruppe. Her vil 
skolen også være en viktig del. Det vil være mer tungtransport i en lengre periode. Da 
kommunene allerede er godt inne i det prosjektet som ligger rett ved skolen og er i samme 
området som en eventuelt ville vurdert for en hjertesone har FAU leder avklart med rektor at det 
ikke er hensiktsmessig å søke om hjelp fra hjertesonekoordinator i år. Vi skal heller bruke den 
kartleggingen og ROS analyser som er gjort fra før og arbeidet som gjøres i forbindelse med 



Vågsbygd Torv, får bistand fra Null Visjon Agder, lage en arbeidsgruppe som kan jobbe mer 
målrettet med trafikksikkerhet rundt skolen, holdningsskapende arbeid er nok nesten det 
viktigste. Dette også fordi det vil være noen år med en midlertidig situasjon som allerede er godt 
ivaretatt med tanke på analyse av sikkerhet rundt kommende byggeplass. 
 
Foreldremøte i mars: 
Janina sender mail til lærerne for å få ut info om foreldremøte på ukeplanen neste uke og som 
ranselpost.  
Det er også sendt mail til Gro Anita, og hun skal sende ut melding i Visma 10 dager før og så 
dagen før foreldremøtene.  
 
 
 
 
Vedtak: 
 
 
Vedtak 1: 
FAU har vedtatt å bruke midler fra FAU konto til å gi alle klassene 1 500 - 2 000 kr til en sosial 
aktivitet for å bidra inn i klassemiljøet. Det må inkludere alle i klassen.  
 
 
Vedtak 2: 
FAU har vedtatt å innvilge årets 7.trinn ekstra 100kr per elev til klasseavslutning våren 2025. 
Dette følger av de tidligere vedtatte økonomivedtekter fra 2019.  
 


